
Zpráva o činnosti Výboru 

Stávající Výbor byl zpočátku v nelehké situaci, kdy změny všech možných zákonů a 

nařízení uvedly nejenom náš klub, ale i ostatní kluby a kynologické organizace do značného 

chaosu. V první řadě změny v Občanském zákoníku, podle kterých se každý klub musel 

změnit na spolek a zaevidovat své Stanovy a svůj výbor do rejstříku spolků. Na tom pracoval  

především Petr Hurda v předchozím volebním období. Dosažení zápisu našeho klubu na 

rejstřík spolků při Městském soudu v Praze nás stálo velké množství finančních prostředků. 

Rejstříkový soud odmítl v předchozím volebním období zápis Stanov z důvodu rozporů se 

spolkovým právem. Naštěstí Petr Hurda dokázal ve spolupráci s právníkem předložit na 

minulé Konferenci Stanovy, které byly schváleny, a pro Rejstříkový soud byly přijatelné. Po 

dvouleté tahanici se soudci Rejstříkového soudu podal náš právník stížnost na nečinnost 

Rejstříkového soudu k soudu vyšší instance a následně byl náš klub konečně řádně 

zaevidován i se Stanovami, jak nám ukládá spolkové právo. 

Následně jsme mohli jsme začít dohánět všechny resty, bez kterých už byl náš klub 

prakticky paralyzován. Přístup ke klubovým účtům a na web je evidentně nezbytnou součástí 

činnosti klubu, a bez zápisu na rejstříku jsme neměli přístup vůbec k ničemu, pouze Štěpán 

Balaštík mohl vybírat peníze z účtu moravské OK. Kluby, kterým se nepodařilo docílit zápisu 

na Rejstříku spolků, byly vyškrtnuty z ČMKU a chov jejich plemen byl převeden pod Klub 

málopočetných plemen. Je proto velmi smutné, když  se někteří delegáti minulé Konference 

vyjadřovali veřejně o schvalování Stanov jako o ztrátě času a mrhání energií. Stanovy měly 

být připravené už dva roky dříve, ale nějak se v celém klubu nikdo kromě Petra Hurdy k dílu 

neměl. 

Po zápisu do rejstříku jsme se mohli dostat k účtům. K manipulaci s účty měl dosud 

přístup jen pan Hartl ve dvojici s paní Andrlovou a pan Skoupý, ze kterých nikdo nebyl 

členem Výboru. Změnili jsme banku pro hlavní účet KCHČSV, který byl vedený s příliš velkými 

poplatky u ČSOB, a přidružili ho k účtům Org. komisí do Č. Spořitelny. Pokladník Výboru má 

nyní přístup ke všem třem účtům. Pokladníci Organizačních komisí mají přístup k jejich 

účtům, se kterými jsme dále nemanipulovali. 

Po zápisu do rejstříku jsme také mohli opravit kontakty u nadřízených a 

spolupracujících organizací, na ČMKU, která dosud komunikovala pouze se Zdeňkem 

Havlíkem, u ČKS a u Genomie, u správců webvých stránek a registrátora webových stránek, 

kteří komunikovali pouze s Helenou Hubáčkovou a vymáhali od ní poplatky, změnit 

přístupová práva na webu, která měla pouze Hanka Čertíková, abychom se s obětavou 

pomocí Petra Hurdy vůbec dostali do galerie a do tabulky žádostí o KL a mohli také opravit 

nefunkční registraci nových členů na web. To vše bylo možné pouze s velkým množstvím 

úředně ověřených listin, založených na Rejstříku spolků u Městského soudu v Praze.  



Dále jsme se podobně jako všechny kluby a spolky potýkali s GDPR. Upravili jsme 

přihlášky do klubu, na výstavy a bonitace. Několikrát jsme dostali chybné pokyny z ČKS, které 

jsme reklamovali a vše museli několikrát předělávat. 

Za své volební období jsme měli 3 schůze a řadu korespondenčních schůzí. Na nich 

jsme projednávali a řešili četné stížnosti a žádosti pana Šestáka a řadu dalších záležitostí, 

z nichž zde jsou ty nejpodstatnější: 

Zaslali jsme na ČKS žádost o dotace na rok 2018. Získali jsme dotace ve výši 12 700. 

Na další roky jsme s dotacemi už pravděpodobně skončili, protože odmínky pro udělování 

dotací jsou čím dál horší, resp. jsou už jen na děti a mládež, na reprezentaci ve sportu a velmi 

omezeně na sportovní činnost. 

Schválili jsme na žádost OK pro Moravu a Slezsko o zapůjčení názvu „Evropská 

výstava československého vlčáka“ pro rok 2019 ze SR, opakovaně jsme žádali na ČMKU o 

schválení Evropské výstavy v ČR, kde nebyla žádná vůle nám takovou výstavu povolit, 

nakonec pomohly osobní urgence u místopředsedy ČMKU, u garanta skupiny plemen I a u 

výstavní komise ČMKU. 

Sestavili jsme Kárný rejstřík, jak nám uložila Konference 2018. 

Pověřili jsme Danu Matušincovou k jednání s vyhodnocovateli DKK, DLK, aby nám 

zasílali všechny  výsledky, nejen ty, co projdou do chovu. Snad se zde situace alespoň 

částečně zlepšila, bohužel vzhledem k GDPR je naše vyjednávací pozice na toto téma značně 

oslabená. 

Zaplatili jsme dluh Marie Nečasové za letní výcvikový tábor, peníze již uhradila. 

Každoročně jako vždy je třeba provést aktualizaci čl. základny na ČKS, schválit účetní 

závěru a odeslat ji na Městský soud do rejstříku spolků.  

Sešli jsme se se zástupci KCHČSV v SR k projednání oprav standardu ČSV v návaznosti 

na opakovaná předchozí jednání již od roku 2014, dále k porovnání podmínek chovnosti 

jedinců v ČR a SR hlavně s ohledem na zdravotní aspekty a k projednání situace 

čistokrevnosti plemene s ohledem na výsledky laboratoří. 

Projednali jsme žádosti zahraničních klubů ČSV, uznání španělské bonitace pod 

vedením českého poradce chovu, podpora britského klubu při snaze o uznání klubu a 

plemene jejich Kennel Clubem, odpověď pro US club ohledně oficiálnosti a prestiže webové 

stránky wolfdog.org z důvodu diskriminace zvířat z české plemenné knihy v US. 

Zúčastnili jsme se Valné hromady ČMKU, kde jsme prosadili, aby každý klub mohl 

upravit překlad standardu svého plemene a zlepšení použitého názvosloví, dále jsme se 

zúčatnili Setkání chovatelských klubů ČMKU, kde jsme získali informace především o novele 

výstavního řádu, dvakrát jsme se zúčastnili Sjezdu ČKS, kde jsme především získali informace 



o dotačních programech, podpořili návrhy na sjednocení zkoušek a zvýšení počtu jejich 

účastníků.  

Ráda bych poděkovala členům minulého Výboru za pomoc v nouzi na začátku našeho 

funkčního období: 

 Lee Kratinové za vedení účetnictví ještě půl roku po skončení jejího funkčího období a 

za dokončení účetní závěry za rok 2017,  

 Petru Hurdovi za vytvoření nových Stanov, za rady a porady a zejména za správu 

webu, spíše by se dalo říci za jeho záchranu, 

 Hance Černohorské za rady a porady zejména ohledně GDPR, dotací, apod. 

 

Zapsala Kamila Nováková 


